瓷砖 水槽 洗脸盆

使用说明书

JR-118

▲ 警告

- 这个产品不是完全防水的。如果进水,请确保尽快将其烘干。 残留的水可能会损坏产品。
- 请勿使用挥发物或稀释剂等化学品清洁本产品。这可能会损坏产品。
- 在使用或清洁本产品时,请不要使用高于158F的水,否则可能会造成损坏。
- 每次使用后,从主机上取下附件,并在白来水下清洗。
- 本产品不应用于身体不健全、有感官或精神障碍或缺乏相关经验和知识的个人 (包括儿童),除非有负责其安全的人员监督或指导使用本产品。
- 更换刷头时,不要用螺丝刀等工具撬刷头,只需用手用力拔出即可。

刷头功能介绍

右图卫浴刷套装中的1刷,可用于抛光、打蜡、除尘 等等表面上的高档住宅、家电、汽车 右图卫浴刷套装中的2、3、4、5刷主要用于厨房、抽油烟机、墙面、卫生间等表面重油污的清除和表面抛光 贴板主要是用来抛光打蜡或窗户清洁粘贴使用的



货号:	JR-118	
产品材质:	塑料材质、PC、PP、硅胶	
产品尺寸:	长502mm宽100mm高145mm	w .
单装重量:	490克	
内包装尺寸:	35CM X 13.5CM X 100CM	502mm
外包装尺寸:	68.5CM X45.5CM X69CM	
直流电压:	3.7V1200mA	*
使用时间:	2.5 小时	
直流电流:	4.44Wh	
箱装数量:	40	145mm
箱装重量:	19.6KG	

注意加液管的使用

如需加液,旋下手柄,再把清洁液倒入加液管,旋上手柄即可。 按下喷液按钮,即可喷液清洁实用。

充电和注意事项

插入USB充电线。当指示灯为红色时,表示正在充电。 当指示灯为绿色时,表示充电已完成。充电时间约为4小时,充满电的 服务时间约为5-6小时。

注意:充电时要关掉开关充电,防止漏电导致无法充电, 电池电量不能完全使用完后充电。

充电完成要把USB口封好,防止漏水烧坏线路板和电池。



清洁与保养

- 1.清洗时请检查充电是否密封2.请勿使用金属物体如钢丝、研磨性清洁剂或腐蚀性液体(如汽油或丙酮)清洁刷头和刷身表面
- 3.可在水龙头下冲洗产品刷头或将产品调至高档,在水中自动清洗刷头4清洁完成后,产品上的水需要大力烘干,用干布擦净 5.不要用60 以上的热水清洗刷头和产品

环境保护

- --在处理产品时,请不要与一般生活垃圾堆放在一起,应送到制造商指定的回收中心。这有利于生态环境保护。
- 内置可充电电池含有可能污染环境的物质。丢弃产品时,一定要取出电 池,并妥善处理电池

警告: 充电时请勿使用本产品!!

Multifunctional cleaning brush

Ceramic tile Water tank Washbasin Bathtub

Instruction For Use

▲ Warnings

- This product is not completely waterproof. If water enters, make sure to dry it as soon as possible. Residual water may damage the product.
- Do not clean this product with chemicals such as volatiles or thinners. This may damage the product.
- When using or cleaning this product, please do not use water higher than 158F, otherwise it may cause damage.
- After each use, remove the attachment from the host and wash it under running water
- This product should not be used by individuals (including children) who are physically unsound, have sensory or mental impairments, or lack relevant experience and knowledge, unless supervised or directed by a person responsible for their safety.
- When replacing the brush head, do not use a tool such as a screwdriver to pry out the brush head.

Brush head function introduction

The 1 brush in the bathroom brush set in the right picture can be used for polishing, waxing and dust removal And so on the surface of high-end housing, home appliances, cars The 2, 3, 4 and 5 brushes in the bathroom brush set are mainly used in the kitchen. The removal and surface polishing of heavy oil on the surface of range hood, wall and toilet The board is mainly used for polishing and waxing or window cleaning and pasting



		-
Article No:	JR-118	
Product material:	Plastic material, PC, PP, silicone	
Product size:	Length 502mm wide 100mm high 145mm	
Single load weight:	490g	
Inner package size:	35CM X 13.5CM X 100CM	502mm
Outer package size:	68.5CM X45.5CM X69CM	
Dc voltage:	3.7V1200mA	1
Service time:	2.5 time	1 🕇 📗
Direct current:	4.44Wh]
Container quantity:	40	145mm
Box weight:	19.6KG	

Pay attention to the use of liquid pipe

If you need to add liquid, unscrew the handle, then pour the cleaning liquid into the filling pipe, and screw on the handle.

Press the spray button, you can spray liquid cleaning practical.

Charging and precautions

Plug in the USB charging cable. When the indicator is red, it indicates that the battery is being charged. When the indicator is green, charging is complete. The charging time is about 4 hours, and the service time of a full charge is about 5-6 hours.

Note: Turn off the switch when charging to prevent leakage resulting

in no charging.

The battery cannot be charged after full use.

After charging, the USB port should be sealed to prevent water leakage from burning the circuit board and battery.



Cleaning and maintenance

- Check whether the charge is sealed when cleaning.
 Do not use metal objects such as steel wire or abrasive cleaners
 Or corrosive liquids (such as gasoline or acetone) to clean the brush head and
 body surface.
- Or corrosive liquids (such as gasoline or acetone) to clean the brush nead and body surface

 3. The brush head can be washed under the faucet or the product can be adjusted to high grade, and the brush head can be automatically cleaned in the water 4 After cleaning, the water on the product needs to be vigorously dried and wiped with a dry cloth

 5. Do not wash the brush head and products with hot water above 60°

Environmental protection

-When handling products, please do not put together with the general household garbage, should be sent to the manufacturer specified A recycling center. This is conducive to ecological and environmental protection.

-The built-in rechargeable battery contains substances that may pollute the environment. When discarding the product, be sure to remove the electricity Pool and dispose of the battery properly

Warning: Do not use the product while charging!!

JR-118